
I VOLEN QUE RECICLEM? 

Ahir, anàvem passejant per la nostra ciutat i ens vam fixar en l’estat dels contenidors 

d’escombraries. D’entrada, cal ressaltar que donaven molt mala imatge perquè estaven massa 

bruts i, per tant, feien molta pudor. 

Per començar, creiem que la ubicació dels contenidors no és correcta. D’una banda, opinem que 

els contenidors estan molt separats i, d’altra banda, pensem que estan lluny dels habitatges. 

Així mateix, convé afegir que el nombre dels contenidors és insuficient. 

Així doncs, nosaltres proposem que, d’entrada, s’han de distribuir molts més contenidors dels 

que hi ha als barris de Castelldefels. A més, s’han d’agrupar al mateix lloc els diferents 

contenidors amb el fi de facilitar el reciclatge als ciutadans. Per finalitzar, pensem que 

convindria soterrar-los. 

M. Sol, Zein i M. José 

 


